
Zápis z jednání 13.5. 2024 Velké Přílepy 

Přítomni: Ing. Eva Pařenicová, Kateřina Havlíčková, Ing. Renata Habásková, Václav 

Studnička, Tomáš Tesárek, Ing. Ilona Neumannová, Ing. Cyril Neumann 

Omluven: Robert Pokorný 

Hosté: David Ruswurm;  

Program: 

1. OM Prahy všech disciplín 

2. Stanovy ČJF 

3. Ekonomika 

4. Magisterský grant 

5. ZZVJ 

6. Žádost o zápůjčku časomíry pro Amateur Jump Tour 

7. Závody v kalendáři – Olovnice 

8. Zvláštní ocenění Libuše Mencke 

9. Stylové soutěže „Pražská stylovka“ 

10. Podněty na VV 

11. Ostatní shrnutí 

1/ Oblastní mistrovství Prahy 

- Rozpočet finančních cen. Dle dohody se u drezurních OM finanční ceny 

zdvojnásobí oproti roku 2023, startující si budou platit startovné. Příspěvek OV 

Praha bude tedy ve výši 52 000,- Kč. Důvodem je, aby se finanční podpora 

dostala přímo ke startujícím a nezůstala pouze pořadateli. 

U skokových OM se příspěvek navýší o 30% oproti roku 2023, a to na 

celkovou částku 96 000 Kč 

 

- OM Senioři  

OM se pojede jako součást otevřených soutěží, sportovec musí nahlásit u 

prezentace, zda startuje za OM nebo i v otevřené soutěži (napsat do 

poznámky u přihlášky v JIS), schvalovat bude pořadatel ručně! 

S pořadatelem je nutno dohodnout s předstihem, zda by bylo možné rozdělit 

soutěže na A a B, kdy v A oddělení by startovaly pouze dvojice účastnící se OM 

a v oddělení B by startovaly ty dvojice, které jdou zároveň otevřenou soutěž. 

Uzávěrku OM dát o 5 dní dříve než jednotlivce, OM jezdci mají v přihláškách 

přednost. 

 

- OV Prahy nominuje rozhodčí na OM, přednost mají rozhodčí z pražské oblasti 

Napsat OV seznam rozhodčích a zajistit  

 

OM Paradrezura 

Bude vypsáno při OM drezury 

 

2/ Stanovy ČJF 

- Diskuze o návrhu stanov, OV dá návrh na změny ve stanovách, ty se zapracují 

do výzvy všem OV ČJF a rozešlou se na všechny členy všech OV 

 

 



 3/ Ekonomika 

- Seznámení členů s ekonomikou oblasti a stavem financí oblasti 

- Pí Pařenicová seznámila OV s veškerými dosud vynaloženými náklady        

(poháry, kokardy, trička, podpora ZZVJ, OCM…a to ve výši 302 557 Kč) a příjmy 

(kurz rozhodčích, přihlášky ZZVJ…a to ve výši 48 000 Kč) ke dni 13.5.2024, 

k čerpání zbývá celkem 1 094 984 Kč. 

4/ Magisterský grant 

- V letošním roce došlo vzhledem k změněným podmínkám grantu vztahujícímu 

se nyní pouze na závodící mládež, ke snížení celkové částky podpory na částku 

366 000,- Kč, protože v oblasti Praha došlo tímto ke snížení tohoto počtu dětí o 

polovinu. 

5/ ZZVJ 

- OV Prahy bude postupovat dle směrnic Dokumentu vzdělávání a komisaři ZZVJ 

budou nominováni přednostně z pražské oblasti, pouze v případě nedostatku 

komisařů bude požádán komisař z jiné oblasti. Všechny nominace budou 

schvalovány OV Praha. Možnost doplnění komisařů z řad pražských členů – 

zajistit návrhy a možnosti. 

6/ Žádost o zápůjčku časomíry pro Amateur Jump Tour 

- OV Prahy požádá ČJF o zápůjčku časomíry FDS pro účely konání seriálu Amateur 

Jump Tour. 

- Zároveň bude vrácena stará nefunkční časomíra 

7/ Závody v kalendáři – Velvarská Olovnice 

- Vzhledem k opakovaným problémům při rušení naplánovaných závodů 

v Olovnici a nedodanému rozpisu následujících naplánovaných na 26.5., bude 

závod zrušen. Pořadateli závodů v případě opakování bude již vystavena sankce 

dle sankčního řádu ČJF ve výši 2 000 Kč. Pořadatel byl upozorněn na nutnost 

dodání rozpisu schvalovateli 6 týdnů před konáním a 4 týdny před konáním 

závodu by měl být rozpis již umístěn v JISu. (IN) 

8/ Zvláštní ocenění Libuše Mencke 

- Zajištění ceny pro reprezentantku L. Mencke (Půpánovou) za rok 2023, která jí 

nebyla předána na galavečeru oblasti (IN) 

9/ Stylové soutěže „Pražská stylovka“ 

- Bude umístěno na web, jak si stojí účastníci vypsané soutěže na styl a jaké 

dosud získali bodové ohodnocení 

- Paní Vašáková bude požádána o změnu v rozpisech, aby zde byla uvedena 

stylovka i jako pražská, ne jenom jako středočeská 

10/ Podněty na VV 

- proč jsou uznávány jako kvalifikační styl soutěže pouze soutěže vypsané na 

Českém poháru pony jezdců? Nejedná se o diskriminaci stylových rozhodčích, 

kteří zde zrovna nerozhodují? (Např pí Šímová je garantem nejednoho 

rozhodčího na styl, a její hodnocení z jiných závodů není uznáváno?) Navíc toto 

jde proti duchu podpory menších pořadatelů a proti rovnocennosti stylových 

komisařů. 



11/ Ostatní shrnutí 

- Per rollam schválena lékařská výjimka Natálie Pavlíkové (zkoušky instruktor) 

- Per rollam schváleny dva nové subjekty v pražské oblasti fyz. osoba Lucie 

Fridrichová a druhý subjekt Kroma Úvaly spol s.r.o. 

- Per rollam schválen druhý přestup do Středočeské oblasti a to pro Šarlotu 

Kholovou a Magdalenu Kukovou (zakoupení koně a tréninky v subjektu Libverda 

(Petr Koželuh) 

- Per rollam schválen druhý přestup do pražské oblasti pro Dominika Masára 

(bude registrován v Agrotrade Stables zde je důvodem jeho zaměstnání) a další 

druhý přestup Terezy Brožové do Oblasti Praha (důvodem nespokojenost ve 

stáji, přestup ze středočeské oblasti) 

 

Zápis zpracovala Ing. Ilona Neumannová (20.5. 2024) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


